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The Accounting and Business Management Case Competition 2012 - 2013
Enrollment Form for Seminar on "Introduction to Financial Analysis"
會計及商業管理個案比賽 2012 -2013
「財務分析」講座報名表格
(Deadline截止日期: 1 November 2012  2012年11月1日)
	Objective 目的:
	Through this seminar, students will learn some basic techniques of analyzing financial reports, such as defining the relevant financial ratios and their implications, deriving important information from financial statements, and methods of analyzing trends. This seminar also contains practical exercises and case studies to help facilitate students' learning and application of knowledge. 

透過講座，學生將學習各種基本的財務報告分析技巧，包括: 分辨有關的財務比率及其含意、如何從複雜的財務報表中抽取重要的數據，及分析財務趨勢的方法等。講座亦包括練習及個案研究，以加强學生學習及知識運用。



	Speaker講者:
	Miss Janet Kwan, Lecturer, Hong Kong Baptist University 香港浸會大學講師


	Date 日期:
	18 November 2012 (Sunday) 2012年11月18日(星期日)


	Time 時間:
	11am – 1pm 上午11時至下午1時



	Venue 地點:
	Diocesan Girls' School – Auditorium (1 Jordan Road, Kowloon) 

拔萃女書院 – 演講廳 (九龍佐敦佐敦道1號)



	Targets 對象:

	· The Accounting and Business Management Case Competition participants and their teachers

· "Business, Accounting & Financial Studies" students
· 所有會計及商業管理個案比賽參加者及其老師 

· 「企業、會計與財務概論」學生


	Language語言:
	Taught in Cantonese, with bi-lingual course materials. 以廣東話授課，教材則中英對照。


	Fee費用:
	每位 $60 per head* 

*The fee includes handouts and exercises. 費用已包括講義及練習

Free of charge for HKIAAT Teachers' Club members. HKIAAT教師會會員免費



	Payment method 

付款方法:
	Crossed cheque/cashier order should be made payable to “Hong Kong Institute of Accredited Accounting Technicians Limited”. You should write your name and school name on the back of your cheque. No cash nor post-dated cheque will be accepted. No refund will be made for absence. A surcharge of HK$110 will be levied on each dishonored cheque.

參加者以支票或本票繳付報名費用，抬頭請寫上「香港財務會計協會有限公司」。參加者須在支票或本票背頁填寫聯絡人姓名，聯絡電話及學校名稱。恕不接受現金或期票。缺席者，恕不安排退款。根據本會現行制度，所有退票必須另交一百一十元附加費。


	Submission 

遞交方法:
	Completed enrollment form and crossed cheque/cashier order should be returned in person or by mail to the following address before deadline:

HKIAAT, 27/F, Wu Chung House, 213 Queen's Road East, Wan Chai, Hong Kong
填妥之報名表格連同支票或本票，可於截止日期前親身交回或郵寄至:

香港財務會計協會 香港灣仔皇后大道東213號胡忠大廈27樓。



	Confirmation

確認方法:
	Admission tickets will be sent to the following correspondence address by 14 November 2012. Participants are requested to present the admission ticket at the entrance of the venue.

入場券將於2012年11月14日前郵寄至聯絡地址。入場時必須出示有效入場券。


	Recognition

認可
	An attendance record will be given to participants after the seminar.  Secondary school students can include it in their portfolio as required by "Other Learning Experience" (OLE). 

講座完結後，參加者將獲發出席証明文件，可用作豐富學生的「其它學習經歷」。


	Due to limited seats, reservations are on a first-come-first-served basis. In case of over-subscription, consideration may be given to arranging re-run sessions.  由於名額有限，報名以先到先得形式，如反應踴躍，HKIAAT將考慮安排加開講座。


Participant Information參加者資料:
(Please complete in BLOCK LETTERS 請以英文正楷填寫) 
	Contact Person:
聯絡人姓名:
	Mr 先生/ Mrs 太太/ Ms 女士/ Miss 小姐* 

(English 英文)                                    (Chinese 中文)

	School Name:
學校名稱:
	(English英文)


	Correspondence Address:

聯絡地址:
	(English英文)


	Contact Phone No.:
聯絡電話:
	
	
	

	Email 

電郵:
	

	Cheque No.:

支票號碼:
	
	/
	HKIAAT Teachers' Club member 

(Free of charge)
HKIAAT教師會會員(免費)*

	Signature:

簽署:       
	                              
	Date:

日期:
	                              


* please delete as appropriate 請將不適用者刪去
Remark備註:

Official receipt will be given upon written request. 如需正式收據，請提交書面通知。
You may duplicate this form if needed. 如需此報名表格副本，請自行複印。
HKIAAT Limited reserves the right of final decision in case of any disputes. 香港財務會計協會有限公司保留最終決定權。

For office use only:





Ticket no.: _____________________________________











Individual Enrolment個人報名
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